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Protokół z XLIV sesji Rady 

Powiatu w Lublinie  

z dnia 30 czerwca 2022 r. 

 

Dnia 30 czerwca 2022 r. o godz. 13
00 w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego  

w Lublinie odbyła się XLIV sesja VI kadencji Rady Powiatu w Lublinie. 

 

Ad 1. Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik, witając 

wszystkich zebranych. 

Z uwagi na wprowadzony stan zagrożenia epidemicznego na terytorium RP, część 

radnych uczestniczyła w obradach za pomocą środków porozumiewania się na odległość,  

a pozostali byli obecni osobiście na sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Lublinie.  

Następnie Przewodniczący poprosił wszystkich radnych o potwierdzenie swojej 

obecności  poprzez  naciśnięcie  na  tablecie  ikony  „kworum”.  Następnie  poinformował,  

że zgodnie z systemem elektronicznym obecnych jest 25 radnych, co stanowi niezbędne 

kworum do obradowania i podejmowania uchwał (zał. Nr 1 i 2).  Za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość obecni byli: Członek Zarządu i radna Sylwia Pisarek-

Piotrowska, radny Robert Wójcik. Z uwagi na późniejszą, krótkotrwałą nieobecność 

niektórych radnych w toku obrad, ilość osób biorących udział w poszczególnych 

głosowaniach była różna, jednak quorum zostało zachowane.  

Przewodniczący powitał serdecznie uczestniczących w sesji i obecnych na sali 

konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Lublinie: Starostę Lubelskiego – Zdzisława Antonia 

z Zarządem, panią Skarbnik – Martę Janeczko, Sekretarza Powiatu - Artura Rumińskiego, 

Radcę Prawnego - Sławomira Lisa. Przewodniczący powitał Dyrektorów Jednostek 

Powiatowych Starostwa Powiatowego w Lublinie i Dyrektorów Wydziałów Starostwa 

Powiatowego w Lublinie (zał. Nr 3) oraz wszystkich oglądających obrady sesji  

za pośrednictwem Internetu. 

 

Ad 2. Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik przedstawił proponowany porządek 

obrad sesji: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty Lubelskiego z prac Zarządu Powiatu w Lublinie. 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Lubelskiego za 2021 r. i podjęcie uchwały  

w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Lublinie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Lublinie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych  

z tytułu trwałego zarządu. 
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9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

społecznej i zawodowej oraz wysokości środków PFRON przeznaczonych na te zadania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia drogi nr 2316L Maciejów Nowy – Żabno – 

Wierzchowina    kategorii drogi powiatowej celem zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Lubelskiego, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Powiat Lubelski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi  

i przekazania skargi zgodnie z właściwością. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Lubelskiego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bełżyce. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Borzechów. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bychawa. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Garbów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głusk. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jabłonna. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastków. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Konopnica.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Krzczonów. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niedrzwica Duża. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niemce. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Strzyżewice. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wojciechów. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wólka. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wysokie. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zakrzew. 

31. Interpelacje i zapytania radnych.  

32. Wnioski i oświadczenia radnych. 

33. Sprawy bieżące.  

34. Zamknięcie sesji.   

 

 W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma wnioski  

do zaproponowanego porządku obrad. Wobec braku wniosków przystąpiono do omawiania 

kolejnego punktu obrad. 
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 Ad 3. Przystąpiono do przyjęcia protokołu z ostatniej sesji, który został udostępniony 

wcześniej do wglądu w programie E-sesja. Protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym, 

następującym stosunkiem głosów: ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 4). 

 

Ad 4. Starosta Lubelski – Zdzisław Antoń przedstawił sprawozdanie z pracy 

Zarządu Powiatu w okresie 9 -30 czerwca 2022 r. (zał. Nr 5).   

Dodatkowo Starosta poinformował o bieżącej liczbie uchodźców przebywających  

w obiektach powiatu, zajętych jest 305 miejsc wolnych 240. Niestety pojawia się problem 

związany z pobytem tych ludzi w mieszkaniach prywatnych, ponieważ już tylko do końca 

czerwca 2022 r. finansowana jest ich obecność przez rząd, stąd pojawia się coraz więcej 

pytań od mieszkańców, czy  powiat ich przejmie. Starosta powiedział, że powiat będzie się 

starał pomóc, ale zobaczymy jak będzie rozwijać się sytuacja.  

Ponadto Starosta poinformował o spotkaniu, które odbyło w dniu 28 czerwca  

br. w Starostwie Powiatowym w Lublinie, zainicjowane przez poseł Gabrielę Masłowską  

z ministrem Piotrem Uścińskim - sekretarzem stanu w Ministerstwie Rozwoju i Technologii, 

którego tematem było finansowanie budownictwa mieszkaniowego z Krajowego Planu 

Odbudowy, reforma planowania i zagospodarowania przestrzennego oraz temat 

wybudowania domu bez formalności i potrzebnych wcześniej pozwoleń na budowę.  

W spotkaniu udział wzięli również Monika Pawłowska - Poseł na sejm RP i Lech Sprawka - 

Wojewoda Lubelski, burmistrzowie i wójtowie powiatu. 

Starosta powiedział również o planowanych inwestycjach drogowych,  

w miejscowości Guzówka, gminie Bychawa i gminie Krzczonów.  

Na koniec Starosta poinformował i zaprosił wszystkich na dwudniowy Festiwal Kół 

Gospodyń Wiejskich „Tradycyjnie w Nałęczowie”. Organizatorami wydarzenia jest 

Nałęczowski Ośrodek Kultury wraz z Partnerami – Powiatem Puławskim i Powiatem 

Lubelskim, a także Gminą Nałęczów i Lubelską Grupą Działania „Zielony Pierścień”. 

Przewodniczący Rady podziękował Staroście za sprawozdanie i informacje, i przeszedł  

do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

 Ad 5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Lubelskiego za 2021 r. i podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Lublinie.  

Raport o Stanie Powiatu Lubelskiego za 2021 r. (zał. Nr 6) został umieszczony  

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Lublinie, by każdy  

z mieszkańców mógł się z nim zapoznać. 

Głos w tym punkcie zabrał Starosta Lubelski – Zdzisław Antoń. Przedstawił Raport  

o Stanie Powiatu Lubelskiego za 2021 r. w formie specjalnie na tę okazję przygotowanej 

prezentacji multimedialnej (zał. Nr 7). 

Przewodniczący podziękował za wystąpienie i poinformował, że w debacie nad 

Raportem o Stanie Powiatu Lubelskiego za 2021 r. mogą uczestniczyć radni bez ograniczeń 

czasowych oraz mieszkańcy Powiatu Lubelskiego. Warunkiem uczestnictwa mieszkańca 

powiatu w debacie jest złożenie do Przewodniczącego Rady Powiatu w Lublinie pisemnego 

zgłoszenia, popartego podpisami co najmniej 300 mieszkańców powiatu. Zgłoszenie takie 

powinno być złożone najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, 

podczas której ma być przedstawiany Raport. Maksymalnie 15 mieszkańców może zabrać głos 
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w debacie według kolejności otrzymania przez Przewodniczącego Rady zgłoszenia. 

Poinformował ponadto, że żaden z mieszkańców naszego powiatu nie zgłosił chęci zabrania 

głosu podczas debaty w trybie określonym w art. 30a ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym 

i otworzył debatę nad Raportem o stanie Powiatu Lubelskiego za 2021 r. 

Głos zabrał radny Paweł Pikula. Na początku wspomniał, że ustawowy obowiązek 

sporządzania Raportu miał na celu zachęcić do społecznej dyskusji, natomiast jak widać  

nie spotkało się to z takim odzewem. Radny ma jednak nadzieję, że dane Raportu  

są odczytywane przez mieszkańców, bo ważne jest, aby wiedzieli jaki jest stan samorządu, 

możliwości samorządu i jego problemy. Radny stwierdził, że Raport jest potwierdzeniem tego, 

że Powiat Lubelski rozwija się bardzo dynamicznie. Jest to zauważalne choćby w przypadku 

wzrostu ilości nowych inwestycji mieszkalnych w gminach powiatu. Dodatkowo oddana 

niedawno inwestycja infrastrukturalna S-19, jako nowy szlak komunikacyjny, daje ogromne 

możliwości do rozwoju. Radny zauważył, że Powiat i gminy czekają również nowe wyzwania, 

dlatego też nadążanie z budową infrastruktury za rozwojem budownictwa i reagowanie  

na potrzeby inwestorów będzie kluczowe. Dlatego ważne jest to, co Starosta Zdzisław Antoń 

podkreślał w przedstawianiu Raportu, że ważna jest kwestia uproszczenia planowania 

przestrzennego i skrócenia procedur. Natomiast wyzwaniem dla powiatu jest przygotowanie  

na obsługę interesantów w dwóch obszarach: obszarze geodezji i obszarze budownictwa. 

Radny podkreślił, że bardzo dobrym rozwiązaniem jest ciągłe inwestowanie w elektroniczną 

geodezję, a przyspieszenie i skrócenie procedur geodezyjnych i budowalnych będzie tylko 

korzyścią dla wszystkich. Pan Paweł Pikula nawiązał do zrealizowanych inwestycji, które 

bardzo cieszą. Zaznaczył jednak, że  ważne jest, aby gminy powiatu nie stały się „sypialnią 

Lublina”, ale żeby właśnie tam, np. w Bełżycach, Bychawie rozwijały się usługi społeczne, 

edukacyjne, ochrony zdrowia. Zatem ważne jest, aby powiat posiadał na swoim terenie swoje 

jednostki takie jak, szkoły, szpitale, placówki opieki społecznej, gdyż jest to korzystne dla 

mieszkańców powiatu. Aby zadbać nie tylko o infrastrukturę drogową, ale też i włożyć wysiłek  

w utrzymanie jednostek. Pan Pikula podkreślił, że ubiegły rok upłynął pod znakiem pandemii 

COVID-19, był bardzo trudny, dlatego Zarządowi Powiatu i pracownikom złożył podziękowania 

za ich pracę i za tak wiele zrealizowanych planów, pomimo przeciwności związanych  

z pandemią. Na tym zakończył.  

Następnie głos zabrał radny Zdzisław Niedbała. Radny powiedział, że należy doskonalić 

pracę Zarządu i Rady w interesie mieszkańców powiatu, ponieważ zadaniem powiatu jest 

zaspakajanie potrzeb mieszkańców powiatu, tych których nie mogą rozwiązać gminy. 

Przykładem takiego dobrego działania jest otwarcie Filii Wydziału Komunikacji w gminach,  

co bardzo usprawnia obsługę i przekłada się na zadowolenie mieszkańców. Radny nawiązał  

do kwestii demokracji obywatelskiej, która jego zdaniem nie zawsze się sprawdza. Jeśli 

demokracja przedstawicielska działa sprawnie poprzez radnych dzielnic, radnych miasta, 

radnych powiatowych, to mieszkańcy nie będą się angażować bezpośrednio w sprawy, 

ponieważ mają zaufanie do wybranych radnych. Zatem wygląda na to, że sytuacja w powiecie 

jest stabilna. Na koniec radny Zdzisław Niedbała powiedział to, co często przypomina  

na przykładzie Miasta Lublin, gdzie sesje Rady Miasta nie odbywają się w czasie wakacji i ferii 

– jest to czas wolny. Ostatnia sesja Rady Miast Lublin odbyła się 23 czerwca br. i następna 

będzie na początku września. Jeśli udałoby się udoskonalić tę kwestię w przypadku 

planowanych sesji Rady Powiatu w Lublinie, to byłoby idealne rozwiązanie. 

O głos poprosił radny Mateusz Winiarski. Nawiązał do przedstawionego Raportu  

o stanie Powiatu Lubelskiego za 2021 r. i własnych interpelacji, dla przykładu z lutego 2022 r. 
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odnośnie Priorytetu 2. ze strategii powiatu. Radny przywołał statystyki dotyczące: zdawalności 

egzaminu maturalnego z 2015 (71%) w 2020 (53%), odsetka osób ćwiczących w klubach 

sportowych w 2015 na 1000 mieszkańców 2815 osób, w 2020 - 2100 osób. Widzimy wyraźny 

spadek. Natomiast nastąpił wzrost dochodu na jednego mieszkańca powiatu od 2015 r. wzrost 

z 907,00 zł do 1060,00 zł (o 10%). Wzrost u osób korzystających z infrastruktury wodociągowej 

wynosi 4% ( z 20,8% na 24,10 %).  Udział ludności korzystającej z infrastruktury wodociągowej 

to 80,3 % w 2015 r. i 81,7 % w 2020 r. , zatem wzrost o 2%.  

Radny nawiązał do prac nad Nową Strategią Powiatu Lubelskiego po 2022, której 

przygotowanie miało być omówione w ramach konsultacji społecznych, planowanych  

na II kwartał 2022 r. Postawił pytanie czy takie konsultacje odbyły się.   

Więcej głosów w dyskusji nie było, zatem Przewodniczący podziękował za głosy  

w dyskusji i odczytał projekt ww. uchwały (zał. Nr 8). 

Uchwała NR XLIV/384/2022 w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

w Lublinie została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 9). 

Przewodniczący Rady Krzysztof Chmielik podziękował radnym za to głosowanie  

i pracę. Podziękował Zarządowi Powiatu na czele ze Starostą Zdzisławem Antoniem,  

jak i pracownikom, za szczególny rok ciężkiej pracy. Przewodniczący podkreślił, że bardzo 

ważna jest i będzie współpraca gmin w ramach Porozumienia Bystrzyca, czy Lubelskiego 

Obszaru Metropolitalnego, co przyczyni się do dalszego rozwoju gmin Powiatu Lubelskiego, 

a tym samym i powiatu. Pan Krzysztof Chmielik zaakcentował, że współpraca na każdym 

szczeblu samorządowym jest bardzo ważna i została ona wykorzystana w poprzednim roku 

bardzo dobrze, o czym świadczy przedstawiony Raport o Stanie Powiatu Lubelskiego. 

Podziękowania za tę pracę złożył na ręce Starosty Lubelskiego.  

Głos zabrał Starosta Lubelski Zdzisław Antoń. Odniósł się do wystąpienia radnego 

Mateusza Winiarskiego z informacją, że składane interpelacje przez radnego skłaniają  

do przyjrzenia się sprawom, które czasami nie są brane pod uwagę. Dlatego za nie 

podziękował.  

Starosta podziękował radnym za głosy i dane zaufanie. Podkreślił, że taka forma 

współpracy radnych i głosowanie nad wotum zaufania dla Zarządu powinna być przykładem  

dla innych samorządów.  

 

 Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021. 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2021 (w formie prezentacji multimedialnej) 

(zał. Nr 10) wraz z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 

w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Lubelskiego za 2021 rok  

(zał. Nr 11) przedstawiła Skarbnik Powiatu – Marta Janeczko. 

Do ww. sprawozdania nie wniesiono uwag. 

Sprawozdanie finansowe za 2021 rok (zał. Nr 12) wraz z opinią z badania 

sprawozdania finansowego o którym mowa w art. 268 ustawy o finansach publicznych  

(zał. 13), przedstawiła Dyrektor Wydziału Finansowego – Anna Dudziak.  

Do ww. sprawozdania nie wniesiono uwag. 

Informację o stanie mienia Powiatu Lubelskiego na dzień 31 grudnia 2021 r.  

(zał. Nr 14) przedstawił Z-ca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Funduszy Pomocowych – 

Mariusz Masłowski. 
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Do ww. informacji nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik podziękował za przedstawienie powyższych 

sprawozdań i informacji, a następnie otworzył dyskusję. 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad, 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021.  

 Projekt ww. uchwały (zał. Nr 15) odczytał  Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik. 

Uchwała NR XLIV/489/2022 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021 została podjęta 

w obecności 27 radnych, następującym stosunkiem głosów: ZA: 26, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 16).  

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

w Lublinie: 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Lublinie w sprawie absolutorium dla 

Zarządu Powiatu w Lublinie z tytułu wykonania budżetu Powiatu Lubelskiego za 2021 rok  

(zał. Nr 17) oraz Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie  

„w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Lublinie o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Lublinie z tytułu wykonania budżetu w 2021 roku”  

(zał. Nr 18)  przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej -  Tomasz Szpakowski. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik otworzył merytoryczną 

dyskusję, związaną z tematem udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Lublinie.  

Nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu w dyskusji. 

           Projekt ww. uchwały (zał. Nr 19)  odczytał  Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik. 

Uchwała NR XLIV/490/2022 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu  

w Lublinie została podjęta w obecności 27 radnych, następującym stosunkiem głosów:  

ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 20).  

Przewodniczący Rady złożył gratulacje na ręce Starosty Lubelskiego i Zarządu Powiatu. 

Głos zabrał Starosta Zdzisław Antoń, który serdecznie podziękował za głosy, 

zaznaczając, że głosy te przekładają się na zobowiązanie dla Zarządu, aby w przyszłym roku 

nie zawiódł. Starosta podziękował za owocną współpracę z radnymi, bez których nie udałoby 

się dokonać tego co zostało zrealizowane.  

 Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy w obradach. 

 

 Ad 8. Po przerwie wznowiono obrady. Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu 

przedstawiła Dyrektor Wydziału Inwestycji i Funduszy Pomocowych - pani Małgorzata Kotarska 

(zał. Nr 21).   

Ww.  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Infrastruktury - opinię 

przedstawił Przewodniczący Komisji – Andrzej Kłapeć.  

 Projekt ww. uchwały odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 22).  

Uwag do projektu uchwały nie było. 

 Uchwała NR XLIV/491/2022 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym 

stosunkiem głosów: ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 23).  
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 Ad 9. Uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej oraz wysokości środków PFRON 

przeznaczonych na te zadania przedstawił Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Lublinie – pan Jacek Figarski (zał. Nr 24).   

 Uwag do projektu uchwały nie było. 

 Ww.  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Zdrowia  

i Pomocy Społecznej - opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji – Maria Studzińska. 

 Projekt ww. uchwały odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 25).  

Uwag do projektu uchwały nie było. 

 Uchwała NR XLIV/492/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej oraz wysokości środków PFRON 

przeznaczonych na te zadania została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym 

stosunkiem głosów: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 26). 

 

 Ad 10. Uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie pozbawienia drogi nr 2316L 

Maciejów Nowy – Żabno – Wierzchowina kategorii drogi powiatowej celem zaliczenia  

do kategorii drogi gminnej przedstawił Członek Zarządu i radny – Grzegorz Kozioł (zał. Nr 27).   

 Uwag do projektu uchwały nie było. 

 Ww.  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Infrastruktury 

- opinię przedstawił Przewodniczący Komisji – Andrzej Kłapeć.  

 Projekt ww. uchwały odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 28).  

Uwag do projektu uchwały nie było. 

 Uchwała NR XLIV/493/2022 w sprawie pozbawienia drogi nr 2316L Maciejów Nowy – 

Żabno – Wierzchowina kategorii drogi powiatowej celem zaliczenia do kategorii drogi gminnej 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 26, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 29). 

 

 Ad 11. Uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Lubelskiego, których właścicielem  

lub zarządzającym jest Powiat Lubelski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

przedstawił Dyrektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Drogownictwa - Krzysztof Kozieł  

(zał. Nr 30).   

 Uwag do projektu uchwały nie było. 

 Ww.  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez  Komisję  Infrastruktury 

- opinię przedstawił Przewodniczący Komisji – Andrzej Kłapeć.  

 Projekt ww. uchwały odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 31).  

Uwag do projektu uchwały nie było. 

 Uchwała NR XLIV/494/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Lubelskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Powiat Lubelski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków została podjęta  

w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 32). 
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 Ad 12. Projekt uchwały i uzasadnienie do niej w sprawie uznania się za organ 

niewłaściwy do rozpatrzenia skargi i przekazania skargi zgodnie z właściwością przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pani Małgorzata Leszek (zał. Nr 33).   

Projekt ww. uchwały odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik  

(zał. Nr 34). Uwag do projektu uchwały nie było. 

 Uchwała NR XLIV/495/2022 w sprawie uznania się za organ niewłaściwy  

do rozpatrzenia skargi i przekazania skargi zgodnie z właściwością została podjęta  

w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 24, PRZECIW: 1, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 35). 

 

 Ad 13. Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Lubelskiego (zał. Nr 36) przedstawiła Skarbnik 

Powiatu – Marta Janeczko. 

Projekt ww. uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową - 

opinię przedstawił Przewodniczący Komisji – Grzegorz Widelski. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt ww. uchwały  (zał. Nr 37). 

 Uwag do projektu uchwały nie było. 

Uchwała NR XLIV/496/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Lubelskiego została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 26, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 38). 

 

 Ad 14. Uzasadnienie do projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na rok 2022 przedstawiła Skarbnik Powiatu – Marta Janeczko (zał. Nr 39). 

Projekt ww. uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetową - 

opinię przedstawił Przewodniczący Komisji – Grzegorz Widelski. 

O głos poprosił radny Paweł Pikula. Wyraził rozczarowanie rezygnacją z inwestycji 

modernizacji drogi na odcinku Gałęzów-Zakrzówek przez miejscowość Kowersk. Było już 

przygotowanie projektu pod dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Mieszkańcy tych miejscowości bardzo czekają na tę inwestycję. Radny powiedział  

o zapewnieniach Członka Zarządu Grzegorza Kozioła, że ta inwestycja planowana jest  

do realizacji na całej długości drogi od Gałęzowa do Kowerska. Radny ma nadzieję,  

że deklaracja ta będzie zrealizowana, ponieważ mieszkańcy bardzo tego oczekują. 

Głos zabrał Członek Zarządu i radny Grzegorz Kozioł. Potwierdził, że złożył taką 

deklarację, o której powiedział radny Paweł i Pikula i ma nadzieję ją wypełnić. Dodatkowo 

wyjaśnił, że na drogę 2294L w miejscowości Kowersk była zrobiona dokumentacja techniczna, 

która pochodziła z 2012 r., na tę inwestycję było przeznaczone 3 mln 500 tys. zł. Natomiast  

na dzień obecny kosztorys inwestorski wynosi prawie 7 mln zł. Wydatek nie został 

przewidziany w budżecie, dlatego inwestycja została zdjęta. Pan Grzegorz Kozioł zapewnił,  

że jest ona w Wieloletniej Prognozie Finansowej, w 2023 r. zostanie opracowana 

dokumentacja techniczna, natomiast nie obiecuje, że realizacja też będzie w przyszłym roku.  

 

Projekt ww. uchwały (zał. Nr 40) odczytał Przewodniczący Rady.    

Uchwała NR XLIV/497/2022 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022 została podjęta  

w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 41). 
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 Ad 15 - 30. Realizując kolejny punkt porządku obrad Przewodniczący Rady poprosił  
Skarbnik Powiatu – panią Martę Janeczko o przedstawienie uzasadnień do 16 projektów 
uchwał: 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bełżyce (zał. Nr 42); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Borzechów (zał. Nr 43); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bychawa (zał. Nr 44); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Garbów (zał. Nr 45); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głusk (zał. Nr 46); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jabłonna (zał. Nr 47); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastków (zał. Nr 48); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Konopnica (zał. Nr 49);  
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Krzczonów (zał. Nr 50); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niedrzwica Duża (zał. Nr 51); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niemce (zał. Nr 52); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Strzyżewice (zał. Nr 53); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wojciechów (zał. Nr 54); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wólka (zał. Nr 55); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wysokie (zał. Nr 56); 
 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zakrzew (zał. Nr 57); 

 Ww. projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję  Budżetową - opinie 
przedstawił Przewodniczący Komisji – Grzegorz Widelski. 

 
  Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektami uchwał.  

 

 Ad 15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bełżyce 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 58). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/498/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bełżyce 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  ZA: 25, PRZECIW: 
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 59). 
 

 Ad 16. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Borzechów 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 60). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/499/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Borzechów została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  ZA: 24, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 61). 
 

 Ad 17. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bychawa 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 62). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/500/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bychawa 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  ZA: 24, PRZECIW: 
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 63). 
 

 Ad 18. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Garbów 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 64). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/501/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Garbów 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  ZA: 24, PRZECIW: 
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 65). 
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 Ad 19. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głusk 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 66). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/502/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głusk 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  ZA: 23, PRZECIW: 
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 67). 
 

 Ad 20. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jabłonna 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 68). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/503/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jabłonna 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  ZA: 25, PRZECIW: 
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 69). 
 

 Ad 21. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastków 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 70). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/504/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastków 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  ZA: 25, PRZECIW: 
0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 71). 
 

 Ad 22. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Konopnica 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 72). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/505/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Konopnica została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów:  ZA: 25, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 73). 
 

 Ad 23. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Krzczonów 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 74). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/506/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Krzczonów została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 75). 
 

 Ad 24. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niedrzwica 
Duża odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 76). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/507/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Niedrzwica Duża została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 
25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 77). 
 

 Ad 25. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niemce 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 78). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/508/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Niemce 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 79). 
 

 

 



Protokół z XLIV sesji Rady Powiatu w Lublinie z dnia 30 czerwca 2022 r. 

11 

 

 Ad 26. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Strzyżewice 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 80). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/509/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Strzyżewice została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 81). 
 

 Ad 27. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wojciechów 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 82). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/510/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Wojciechów została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 83). 
 

 Ad 28. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wólka 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 84). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/511/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wólka 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 85). 
 

 Ad 29. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wysokie 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 86). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/512/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wysokie 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 87). 
 

 Ad 30. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zakrzew 
odczytał Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik (zał. Nr 88). 

Uwag do projektu uchwały nie było. 
Uchwała NR XLIV/513/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zakrzew 

została podjęta w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: ZA: 25, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 (zał. Nr 89). 
 

 

 Ad 31. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z § 19 ust. 1 Statutu Powiatu 

Lubelskiego, interpelacje i zapytania radnych składa się na piśmie do Starosty  

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady. Od ostatniej sesji, tj. 9 czerwca br. nie 

wpłynęła żadna interpelacja. 

W  związku  z  brakiem innych głosów  w  tym  punkcie,  Przewodniczący przeszedł  

do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

 Ad 32. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 W tym punkcie głos zabrał radny Paweł Pikula. Zawnioskował do Zarządu Dróg 

Powiatowych o przyspieszenie remontu cząstkowego drogi na odcinku Wola Duża Kolonia – 

Osowa, gdzie jest nieduża ilość ubytków.  
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  Następnie o głos poprosił radny Zdzisław Niedbała. Przypomniał, że w tym roku  

 w dniu 1 lipca przypada 453. rocznica zawarcia Unii Lubelskiej. Z tej okazji radny zaprosił 

wszystkich na wydarzenia to upamiętniające.  

 

 Ad 33. Sprawy bieżące.   

 W tym punkcie głos zabrał Starosta Lubelski Zdzisław Antoń. Złożył serdeczne 

życzenia imieninowe solenizantom radnej Emilii Białek i radnemu Pawłowi Pikule  i wręczył 

wraz z Wiceprzewodniczącą Rady – Zofią Sieńko kwiaty.  

 Podziękowania szczególne wraz z bukietem kwiatów otrzymała Skarbnik Powiatu – 

Marta Janeczko.  

 Na koniec Przewodniczący Rady podziękował radnym za dotychczasową pracę  

i życzył odpoczynku w przerwie wakacyjnej.  

 

 Ad 34. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Krzysztof Chmielik stwierdził, że  tematyka  XLIV  sesji  

VI kadencji Rady Powiatu w Lublinie została wyczerpana, a w związku z tym podziękował 

zebranym za udział i zakończył obrady.   

 

  

Obrady zakończono o godz. 1634. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Nagranie sesji dostępne jest pod adresem: 

https://www.ittv.pl/playlist_player/index_spl.html#/?playlistId=0&videoId=1 

Protokolant 

Dorota Szewczyk 

 

Przewodniczący  

Rady Powiatu w Lublinie 

 

Krzysztof Chmielik

 

 


